

注意事项 ⚠

Things To Note

一、使用

1. 锂离子电容器的使用温度不宜超过额定温度上限或下限。
2. 锂离子电容器应在标称电压下使用。同时，为延长产品使用寿命，推荐单体在额定电压（2.5-3.8V/4.0V）范围内使用。
3. 锂离子电容器在使用之前请确认极性，禁止反接（注意：锂离子电容器带电）。
4. 外界环境温度对锂离子电容器的寿命具有重要影响，请远离热源。
5. 锂离子电容器请勿直接接触水、油、酸或碱。
6. 请勿挤压、钉刺或拆解锂离子电容器。
7. 请勿随意丢弃锂离子电容，废弃时请根据国家环保标准进行处理。

二、存储

1. 锂离子电容器不可处理相对湿度为 85%以上或含有有毒气体的场所，该种环境下引线及壳体易受潮及壳腐蚀，导致锂离子电容器短路。
2. 锂离子电容器若需长期储存，请在温度-10~55℃，相对湿度 60%以下，通风良好的产所存放，严禁暴晒。

A. Use

1. The operating temperature of lithium ion capacitors should not exceed the upper or lower limit of the rated temperature
2. Lithium ion capacitors should be used under nominal voltage. At the same time, in order to prolong the service life of the product, it is recommended that the monomer be used within the rated voltage (2.5-3.8V/4.0V).
3. Please confirm the polarity of lithium ion capacitors before use, and reverse connection is prohibited (Note: Lithium-ion capacitor is charged).
4. The external environment temperature has an important influence on the life of lithium ion capacitors, please keep away from heat sources.
5. Do not directly contact the lithium ion capacitors with water, oil, acid or soil.
6. Do not squeeze, nail or disassemble lithium ion capacitors.
7. Do not discard lithium-ion capacitors randomly. When discarding, please dispose of them in accordance with national environmental protection standards.

B. Storage

1. Lithium-ion capacitors cannot be handled in places where the relative humidity is above 85% or containing toxic gases. In this environment, the leads and shells are susceptible to moisture and shell corrosion, resulting in short-circuiting of the lithium-ion capacitors.
2. If the lithium ion capacitor needs to be stored for a long time, please store it at a temperature of -10~55℃, relative humidity below 60%, and a well-ventilated production facility. Exposure to the sun is strictly prohibited.

⊘ 请勿进行以下错误操作

Please do not perform the following wrong operations

短接 Short circuit	测量时短路 Short circuit during MEAS.	堆叠短路 Stacked short circuits	加工短路 Processing short circuit
			